

L

LOUIS-JEAN LUCIEN

Retail Service Director at GFI consulting



France



© CRÉDIT PHOTO

Lucien LOUIS-JEAN was born in 1963 in Martinique to French parents. He devotes himself to economic geography, before entering a business school, and then obtaining a master's degree in business law. He joined the professional world in 1983 through the door of education, a profession he held for seven years. 1990 marks the beginning of his Texaco adventure. He comes back as a marketing coordinator and comes out seven years later, sales manager of the network. Plissonneau transit offers him the post of director of subsidiary in 1997 that he will occupy for two years. To boost his career, Lucien goes back to school to get an MBA from Neoma Business School in 2000. And it payed off.

With such an asset in his hands, the doors of KPMG Consulting were opened in 2000. He worked there for five years as a CRM Manager. Lucien pursues his objective and is offered the senior executive position in 2005 at Stance Partners, where he worked for seven years. Since 2013, he is Director of Retail Services at Gfi Consulting. All these different professional experiences are proof that Lucien has a real ability to adapt and always has the duty to add value

to his work. It is in fields as diverse as ocean freight, road transport and oil that he has deployed skills in organizational development, complex project management, and risk management. He fell in love with entrepreneurship in 2016 and in parallel with his professional activities, he develops a life project: "parentsheureux.com". Thanks to this start-up, it meets a real need of the parents: to go out without paying the expenses of guard, to make friends and to save with good plans. In the age of the collaborative economy, "parentsheureux.com" should become a success in the future. Between the smiles of his loved ones and his thoughts on the world around him, Lucien never loses sight of the fact that dreams are built day after day ... and often remembers this quote from Aimé Césaire: "Do you keep you cross your arms in the sterile attitude of the spectator, because life is not a spectacle, because a sea of pains is not a proscenium, because a man who shouts is not a dancing bear ..."

2016 - He launches "parentsheureux.com"

2013 - He joins GFI Consulting as Retail Services Director

2000 - He gets an MBA from Neoma

L

LOUIS-JEAN LUCIEN

Directeur retail services chez Gfi consulting



France



© CRÉDIT PHOTO

Lucien LOUIS-JEAN est né en 1963 en Martinique de parents français. Il se consacre à la géographie économique, avant d'intégrer une école de commerce, puis obtenir une maîtrise en droit des affaires. Il rejoint le monde professionnel en 1983 par la porte de l'enseignement, métier qu'il exerce pendant sept années. 1990 marque le début de son aventure Texaco. Il y rentre en tant que coordinateur marketing et en ressort sept ans plus tard, manager des ventes du réseau. Plissonneau transit lui offre le poste de directeur de filiale en 1997 qu'il va occuper deux ans durant. Pour donner un coup de boost à sa carrière, Lucien retourne sur les bancs de l'école pour obtenir en 2000 un MBA de Neoma Business School.

Et cet investissement paie. Ce nouveau sésame en poche lui ouvre les portes de KPMG Consulting en 2000 où il officie pendant cinq ans en tant que CRM Manager. Lucien vise toujours plus loin et se voit offrir le poste de senior manager en 2005 chez Stance Partners où il va rester sept ans. Et depuis 2013, il est directeur retail services chez Gfi consulting. Preuve en est que Lucien a une réelle capacité

2016 - Il lance parentsheureux.com

2013 - Il rejoint Gfi Consulting en tant que Directeur Retail Services

2000 - Il obtient un MBA à Neoma

d'adaptation et que son métier premier c'est d'ajouter de la valeur pour ses clients. C'est dans des univers aussi variés que le fret maritime, le transport routier ou le pétrole qu'il a déployé des compétences en développement organisationnel, en pilotage de projets complexes, management du risque.

La fièvre de l'entrepreneuriat le touche en 2016 et en parallèle de ses activités professionnelles, il développe un projet de vie : parentsheureux.com. Par le biais de cette startup, il répond à un besoin criant des parents : sortir sans payer de frais de garde, se faire des amis, et économiser grâce à des bons plans. À l'ère de l'économie collaborative, parentsheureux.com a toutes les chances de devenir une success story dans le futur.

Entre les sourires de ses proches et ses réflexions sur le monde qui l'entoure, Lucien ne perd jamais de vue que les rêves se construisent jour après jour... et se remémore souvent cette citation d'Aimé Césaire : " Gardez-vous de vous croiser les bras en l'attitude stérile du spectateur, car la vie n'est pas un spectacle, car une mer de douleurs n'est pas un proscenium, car un homme qui crie n'est pas un ours qui danse."